
Gulkremlans Samfällighetsförening 2023-04-18

Motion till årsstämma i Gulkremlans Samfällighet 2023/2024 
  
ARVODEN 

Rubrik: !
Tanken med denna motion är att skapa en modell beskriver hur arvodena inom samfälligheten skall 
se ut och hur de skall justeras över tiden. 

Styrelsens arvoden: 
Efter en rekommendationen från Simpleko föreslås fr o m denna årsstämma att arvodena förändras i 
förhållande till Prisbasbeloppet.  
 
Beslut: 
Vi följer Simplekos rekommendation och justerar i förhållande till gällande prisbasbelopp - Beslut 
För enkelhetens skull så skulle vi kunna välja ett 100-procentigt basbelopp - Beslut 
Styrelsen fördelar enligt bilagd rekommendation, i dialog med valberedningen - Beslut 

Prisbasbeloppet för 2023 är 52 500 kronor. Det har höjts från 48 300 kronor sedan 2022. Detta 
innebär att arvodet för styrelsen i normalfallet följer prisbasbeloppet. Blir enkelt och bra. 
Justering efter nytt Prisbasbelopp sker fr o m nästa årsstämma 23/24. 

Funktion:  Väljs på: Arvoden: 
Ordförande  1 år   11 250  Väljs på årsstämman, varje år, tecknar firma 
”Kassör”  2 år    4 500  Kontaktperson Simpleko, tecknar firma (1) 
Sekreterare  1 år    6 050 
Webbsekreterare 2 år    6 050 
Ledamot  1 år    4 500 
Ledamot  2 år    4 500 
Ledamot  1 år    4 500 
Suppleant  2 år       750 
Suppleant  1 år       750   
(Suppleant  2 år)       750  Enligt stadgar kan vi ha 3 suppleanter 

Revisor 2 st  1 resp 2 år      750 
Revisor sup 2 st 1 resp 2 år      450 
Valberedning 3 st 1 - 3 år       750  Justerat värde (för att uppvärdera denna insats) 
 
Totalsumma för alla arvoden  48 250 kr (före skatt men exkl arbetsgivareavgifter etc) 
”Specialår” 22/23   55 000 kr korrigering till 11 250 kr - tillägg 6750 kr 

(1) Under år 22/23 så har denna ledamot fått fungera mer som kassör i stället för som ledamot och 
kontaktperson gentemot Simpleko. Därför föreslår vi att ett arvode i nivå med ordförande för 
detta verksamhetsår dvs + 6750 kr. I ”normal-läget” är denna person ledamot.  

Om vi inte har ”fullsatt” styrelse fördelas ”överskottet” mellan övriga medlemmar i styrelsen så  
vi mellan åren har en modell med kontinuitet på utgiftssidan.  

Mvh Lasse, Börje och Anders F


